
 Protokoll från styrelsemöte i Botkyrka Ridsällskap 
 

Tid Tisdagen den 10 januari 2023 
Plats Stora lektionssalen, Skrävsta Gård 
  
Närvarande Christer Silver Holmberg, Ordförande 

Kerstin Karlsson, Vice ordförande  
Kerstin Ångman, Ledamot, sekreterare 
Amanda Emanuelsson, Ledamot  
Lotta Gill, Ledamot, deltog via Teams 
Teresia Österberg, BRUSS-ledamot  
Åsa Edell, 1:a suppleant 
Fredrik Lindahl, 2:a suppleant 
Ulf Gunninger, 3:e suppleant  
Mischa Johansson, 4:e suppleant, deltog via Teams  
Sandra Niva Kjellvinger, BRUSS suppleant 
Linda Holmqvist , Verksamhetschef, adjungerad 

  
Frånvarande Siw Andersson, Ledamot, sammankallande i TK 

 
22124 Mötets öppnande 

Ordförande Christer Silver Holmberg förklarade mötet öppnat klockan 19.00. 

22125 Dagordningens fastställande 
Dagordningen fastställdes 

22126 Val av justeringsperson 
Styrelsen beslutade att utse Fredrik Lindahl till justeringsperson.  

22127 Föregående protokoll 
Förklarades justerat och lades till handlingarna.                                                                                                                                          

22128 Skrivelser 
a) En skrivelse har inkommit angående problem med att mail från info@brs.nu inte 
kommer fram till vissa mailadresser.  

Uffe har åtgärdat problemet. 

 

22129 Rapporter 

a) TK 
Dressyrtävlingarna 5-6/1 flöt på bra trots snöfall. Positiva omdömen från de deltagande 
har inkommit.  

Linda ska träffa en eventuellt ny sponsor. 

Säkerheten vid framhoppning vid alla hopptävlingar måste bli bättre. 

Tävlingskommittén diskuterades. Fler deltagare behövs 

  



b) BRUS 

Teresia rapporterade 

Info angående årsmötet är publicerat på hemsidan. Antalet ledamöter i styrelsen 
diskuterades. 

Bingolotter har sålts för 21 300:-, halva summan tillfaller BRUS. 

Bättre marknadsföring av Luciashowen hade behövts. 

En tårtbakartävling planeras innan årsmötet. 

Bidrag till verksamhetsberättelsen behöver lämnas till Christer innan nästa styrelsemöte. 
Tre veckor innan årsmötet ska verksamhetsberättelsen vara revisorerna tillhanda. 

c) Verksamhetsrapport 

Linda rapporterade 
Ridgrupperna har en bra fyllnadsgrad. 

Julkursernas fyllnadsgrad var mycket bra. 

Dessauer är i hästhimlen. Wermut, Rio, Göran och Borocka är under igångsättning. Olof 
ska till tandläkaren. 

Lördagen den 7/1 var det privathästägarmöte. Under mötet diskuterades bland annat 
rutiner.  

d) Ekonomi 
Årsbokslutet är i full gång.  

Balansredovisning och resultat för 2022 ser bra ut. 

e) Verkställande utskott (VU)  
VU arbetar vidare med tränarpolicyn. 

f) Personalutskott (PU)  
PU hade inget att rapportera. 

g) Kommunrelationer  
VU sätter sig in i avtalen med kommunen innan möte med kommunens ansvariga.  

Linda kontaktar kommunen angående åtgärder som inte är slutförda. 

h) Inträffade olyckor eller tillbud  

22130 Genomgång och uppdatering av åtgärdslistan 

22131 Utvärdering av mötet 

22132 Nästa möte 
Måndagen den 6 februari 2023.   Linda fixar fika. 

22133 Avslutning 
Ordföranden avslutade mötet. 

 

Skrävsta 2023-01-10 

 

 

Kerstin Ångman Christer Silver Holmberg Fredrik Lindahl 
Sekreterare Ordförande Justeringsperson 


